
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde den 15.08.2024 Afdeling 46 Starupvej 

 

Tilstedeværende: Birthe, Ellen og Anne. 

Referant: Anne 

 

Referat fra tidligere møde godkendt. 

 

Ellen og Anne har den 4.7.2024 været til møde i DOMI med Heidi fra økonomi og 

Peter, projektleder for evt. at få nedsat vores huslejestigning. Dette lykkedes ikke. Vi 

kontakter Herdis fra organisationsledelsen for det samme senere. 

 

Fællesareal: På grund af endnu et mærkbart varsel om huslejestigning med 6,6% jf. 

fremsendt budget for 2025, ser bestyrelsen sig ikke i stand til at sætte forslag til 

ellers planlagt forskønnelse af arealet ved granerne, bortset fra allerede tidligere 

planlagt oprydning jf. referat fra markvandring 2022. 

Så derfor droppes forskønnelsen af dette areal. Det er nu også meget pænt om 

foråret. Vi får beskåret egetræerne efter sommerferien jf. leder af gartnerne  

Anne-Christine. 

 

Opgaverne i forbindelse med afdelingsmødet blev fordelt. 

 

Næste møde fastsat til mandag, den 7.10.2024 kl. 11:00. 


